
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 6. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 222
Ministeren har flere gange i samråd og offentligt udtalt, at hun helst ikke havde set, at 
ulven var kommet til Danmark. Ulven er naturligt hjemmehørende og set i relation til, at 
Brandenburg har et areal på 29.485 km2 med en befolkningen på 2.480.000 indbyggere, 
og Jylland har et areal på 29.777 km2 og et befolkningstal på 2.599.104 indbyggere, 
hvad er så ministerens begrundelse for at se ulven som uønsket, når der er 350 ulve i 
Brandenborg og 10-15 ulve i Jylland?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Susanne Zimmer (FG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Susanne. Zimmer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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